

Lakbit nga Pagtan-aw sa Kristohanong Pagtudlo

Pagtutok diha ni Jesukristo

Pagtudlo mahitungod ni Jesukristo Bisan Unsa Pa ang Inyong Gitudlo	Tabangi ang mga Estudyante sa Pagduol ngadto ni Jesukristo
Hatagi og Gibug-aton ang Ehemplo ni Jesukristo	Tabangi ang mga Estudyante sa Pag-ila sa Gugma, Gahom, ug Kaluoy sa Ginoo diha sa Ilang mga Kinabuhi
Pagtudlo mahitungod sa mga Titulo, mga Tahas, ug mga Hiyas ni Jesukristo	Tabangi ang mga Estudyante sa Paglig-on sa Ilang Relasyon ngadto sa Langitnong Amahan ug ni Jesukristo
Pangitaa ang mga Simbolo Nga Nagpamatuod ni Jesukristo	Tabangi ang mga Estudyante nga Tuyoong Maningkamot nga Mahimong Mas mahisama ni Jesukristo

Mga Baroganan sa Kristohanong Pagtudlo

Higugmaa Kadtong Inyong Tudloan	Pagtudlo pinaagi sa Espiritu	Itudlo ang Doktrina	Pagdapit og Makugihon nga Pagkat-on
Tan-awa ang mga estudyante sa paagi nga ang Dios nagtan-aw kanila.	Andama ang inyong kaugalingon sa espirituhanong paagi.	Pagkat-on sa doktrina ni Jesukristo alang sa inyong kaugalingon.	Tabangi ang mga estudyante nga mangako og responsibilidad alang sa ilang kaugalingon nga pagkat-on.
Paningskamot sa pag-ila kanila--sabta ang ilang mga kahimtang, mga panginahanglan, ug mga kalig-on.	Kanunay pangandam sa pagtubag sa espirituhanong mga pag-aghat mahitungod sa mga panginahanglan sa mga estudyante.	Pagtudlo gikan sa mga kasulatan ug sa mga pulong sa mga propeta sa ulahing mga adlaw.	Awhaga ang mga estudyante sa pag-ila sa Manluluwas pinaagi sa pagtuon sa ebanghelyo sa matag adlaw.
Pag-ampo alang kanila gamit ang ilang ngalan.	Paghimo og mga sitwasyon ug mga oportunidad alang sa mga estudyante nga matudloan pinaagi sa Espiritu Santo.	Pagtabang sa mga estudyante sa pagtinguha, pag-ila, ug pagsabot sa mga kamatuoran diha sa mga kasulatan.	Dapita ang mga estudyante sa pagpangandam sa pagkat-on.
Paghimo og luwas nga palibot diin ang tanan gitahod ug nahibalo nga ang ilang mga tampo gihatagan og bili.	Tabangi ang mga estudyante nga tinguhaon, ilhon, ug lihokon ang personal nga pagpadayag.	Pagtutok diha sa mga kamatuoran nga modala ngadto sa pagkabig ug paglig-on sa hugot nga pagtuo diha ni Jesukristo.	Awhaga ang mga estudyante sa pagpakigbahin sa mga kamatuoran nga ilang nakat-onan.
Pangita og angay nga mga paagi sa pagpahayag sa inyong gugma.	Pagpamatuod kanunay, ug dapita ang mga estudyante sa pagpakigbahin sa ilang mga pagbati, mga kasinatian, ug mga pagpamatuod.	Pagtabang sa mga estudyante sa pagkaplag og personal nga kalabotan diha sa doktrina ni Jesukristo.	Dapita ang mga estudyante sa pagpuyo sa unsay ilang nakat-onan.